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Fanyi Zhao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Fanyi Zhao specializes in trademark prosecution cases.  She endeavors to provide 

comprehensive IP services for a variety of clients in China and around the globe, handling trademark 

applications, refusal appeals, oppositions, invalidations, non-use cancellations, responses to non-use 

cancellation, non-use cancellation appeals, copyright registration, etc.  Ms. Zhao represents clients 

from multiple industries, e.g., apparel, beverages, pharmaceuticals, daily necessities, industrial 

products, entertainment, etc.  Prior to joining Han Kun, Ms. Zhao worked for leading domestic and 

international IP agencies for five years, including Wanhuida Intellectual Property and Bird & Bird 

LLP. 

EDUCATION 
Ms. Fanyi Zhao obtained an LL.B. degree from Beijing Foreign Studies University in 2017.  She 

received an LL.M. degree at Cornell University in 2019. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵凡一 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

赵凡一女士主要处理商标授权确权案件，致力于为众多国内外知名品牌提供全流程知识产权

服务，如商标注册申请、驳回复审、异议无效宣告、撤三、撤三答辩、撤销复审、著作权登记

等。赵凡一女士所服务的客户涵盖多个行业，包括服装、饮料、医药、日用品、工业品、娱乐

等。加入汉坤之前，赵凡一女士曾在北京万慧达知识产权代理有限公司、Bird & Bird LLP 等

国内外知名知识产权代理机构工作五年。 

教育背景 

赵凡一女士于 2017 年获得北京外国语大学法学学士学位，于 2019 年获得康奈尔大学法学硕

士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


